

Solar USB Powerbank „XORA“ 20.000 mAh



20.000 mAh



Fast Charge



Type-C™ in/out



USB-A Fast Charge



Solar panel



LED Light

Produkt Info



Mit einer Kapazität von **20.000 mAh** und Schnellladetechnologie lädt die Powerbank unabhängig vom Stromnetz Geräte in kurzer Zeit auf. Sie verfügt über einen USB-A Ausgang mit 2.4A, einen **USB-A Fast Charge** Ausgang und einen **USB Type-C™** Ausgang mit **Power Delivery** Technologie.

Aufgeladen wird die Powerbank über den Type-C- oder den **Micro USB** Anschluss. Sobald die Lichtverhältnisse ausreichend sind, wird die Powerbank über das **Solarmodul** aufgeladen. **5 LEDs** zeigen den aktuellen Ladestand an. Durch den **IPX4 Schutz** und der **LED Lampe** ist die Powerbank bestens für Outdoor-Aktivitäten geeignet. Sie bietet **höchste Sicherheit** durch Überlade-, Überspannungs- und Kurzschluss Schutz.

Technische Daten:

- Batterie: Lithium Polymer
- Kapazität: 20.000 mAh 74 Wh
- Eingang Micro USB: 5V/2.1A
- Eingang Type-C: DC 5V/2.1A, 9V/2.0A, 12V/1.2A
- Solarmodul: max. 2.0W
- Ausgang Type-C: DC 5V/2.1A, 9V/2.0A, 12V/1.2A
- Ausgang USB-A 1: DC 5V/2.1A, 9V/2.0 A,12V/1.2A
- Ausgang USB-A 2: DC 5V/2.4A
- Gesamtleistung: 18.0 Watts
- LED Licht: 10 x 0,1W LED
- Schutzklasse: IPX4
- Abmessungen: 170 x 87 x 25 mm
- Gewicht: 526g

With a capacity of **20,000 mAh** and fast charge technology, the powerbank charges devices independently from the mains in a short time. It has a USB-A output with 2.4A, a **USB-A Fast Charge output** and a **USB Type-C™** output with **Power Delivery** technology.

The powerbank is charged via the Type-C or **Micro USB** port. As soon as the light conditions are sufficient, the powerbank is charged via the **solar panel**. **5 LEDs** indicate the current charge level. Due to the **IPX4** protection and the **LED lamp**, the powerbank is best suited for outdoor activities. It offers highest safety through overcharge, overvoltage and short circuit protection.

Technical Data:

- Battery: Lithium Polymer
- Capacity: 20.000 mAh 74 Wh
- Input Micro USB: 5V/2.1A
- Input Type-C: DC 5V/2.1A, 9V/2.0A, 12V/1.2A
- Solar panel: max. 2.0W
- Output Type-C: DC 5V/2.1A, 9V/2.0A, 12V/1.2A
- Output USB-A 1: DC 5V/2.1A, 9V/2.0 A,12V/1.2A
- Output USB-A 2: DC 5V/2.4A
- Total Power: 18.0 Watts
- LED Light: 10 x 0,1W LED
- Protection Class: IPX4
- Size: 170 x 87 x 25 mm
- Weight: 526g

Art.Nr: 256820

EAN:4024559256820

USB Type-C™ and USB-C™ are trademarks of USB Implementers Forum.

Technische Änderungen vorbehalten / Improvement and changes of the technical specifications and other data's could be made without prior notice